
Rada Gminy Siedlec 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego z Komisją Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Protokół nr 5/2025 

5 Posiedzenie w dniu 14 maja 2025  
Obrady rozpoczęto 14 maja 2025 o godz. 14:30, a zakończono o godz.: 
 
16:20 Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego,  
17:34 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

tego samego dnia. 
 
Obecni: 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego  

1.  Krzysztof Stachowiak, 
2. Teresa Sobkowiak, 
3. Daniel Sobel, 
4. Katarzyna Pluskota, 
5. Renata Piątyszek, 
6.Marcin Michalski, 
7. Adam Kupś 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

1. Daniel Sobel, 
2. Teresa Sobkowiak, 
3. Przemysław Strażyński, 
4. Katarzyna Pluskota, 
5. Damian Nowak 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Walczak-Mortezaei  - Wójt Gminy 

2. Damian Wita    - Zastępca Wójta 

3. Natalia Babińska   - Skarbnik Gminy 

4. Ewa Woś    - Podinspektor  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

  Otwarcia posiedzenia w swoim oraz w imieniu Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Daniela Sobla dokonał Przewodniczący 

Komisji Krzysztof Stachowiak serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie 

oświadczył, iż komisje posiadają quorum pozwalające podejmować prawomocne decyzje.  

 



2. Wypracowanie opinii w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy 

Siedlec za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy, sprawozdania rocznego z 

wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcu oraz Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Siedlcu za 2024 rok. 

 

W punkcie tym członkowie obu komisji pochylili się nad wypracowaniem opinii dotyczącej 

wykonania budżetu za 2024 rok. Wykonanie budżetu za 2024 rok został  przedstawione 

przez Skarbnik Natalię Babińską. Następnie Przewodniczący komisji prosił o zadawanie pytań 

do powyższego tematu. I tak: 

 

- Radny Adam Kupś pytał o to, jak wygląda ściągalność podatków i ile już udało się ich 

ściągnąć? 

Informacje w temacie zostaną przygotowane przez Panią Skarbnik i przedstawione na 

kolejnych posiedzeniach komisji. 

Kolejne pytanie Pana Kupsia dotyczyło podjętej uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

sprzedaży płodów rolnych przez rolników.  

Do tematu odniósł się Zastępca Wójta Damian Wita mówiąc, iż wyznaczenie miejsca jest 

wymogiem ustawowym dotyczącym wyłącznie rolników i jest ono udostępnianie bezpłatnie. 

Pan Adam Kupś poprosił także o dołączenie informacji dotyczących sal wiejskich.  

 

Wobec braku innych pytań przystąpiono do głosowania w sprawie wyrażenia opinii  

w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Siedlec za 2024 rok wraz  

z informacją o stanie mienia Gminy, sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcu oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Siedlcu za 2024 

rok. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie opinię w sprawie wykonania budżetu 
Gminy Siedlec za 2024 rok.  
 
3. Opinia w sprawie zmian w Statucie Związku Międzygminnego "OBRA". 
 
  W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z uchwałą nr VII/38/2025 
Zgromadzenia ZM „Obra” z dnia 25 kwietnia 2025 r. sprawie zmian w Statucie Związku 
Międzygminnego "OBRA". 

D powyższego tematu odniósł się Wójt Artur-Walczak Mortezaei, który poinformował 
członków komisji, w jakim celu została podjęta uchwała. Została ona uzgodniona z 
Wojewodą Wielkopolskim i jej celem jest umożliwienie Zgromadzeniu Związku przyjmowania 
nowych gmin na warunkach odzwierciedlających wymagania dotyczące dostosowania się do 
systemu obowiązującego w Związku oraz wniesienia nawiązki w zamian za otrzymane prawa 
do dysponowania majątkiem Związku.  
  Członkowie komisji pytali o to, czy są gminy, które wyrażają chęć przystąpienia do 



Związku. W odpowiedzi Wójt poinformował, iż zastanawiano się nad miejscowościami 
Włoszakowice, Nowy Tomyśl, Babimost lub Szczaniec.  

Radny Adam Kupś pytał, czy w związku z podniesieniem ceny za śmieci każdy mieszaniec 
musi złożyć nową deklarację. 

Pytano również, czy w gminie będzie punkt, gdzie mieszkańcy będą mogli otrzymać pomoc  
w wypełnieniu deklaracji.  

Tu Wójt odpowiedział, iż podczas obrad Związku zaproponowano, aby w gminach były takie 
punkty. Wójt jednak uważa, iż lepszym miejscem do tego byłby ZEUK. 

Radna Teresa Sobkowiak poruszyła temat przepełnionych kontenerów z odzieżą. Mieszkańcy 
ten problem zgłaszają do Pani Teresy z prośbą o interwencję. Dopiero po jej telefonie 
kontenery są opróżniane.   

Zastępca Wójta Damian Wita wyjaśnił, iż od tego roku to gmina  jest stroną w umowie  
z odbiorcą tekstyli i trwają prace w powyższym temacie.  

W wyniku szerokiej dyskusji zapytano o to, czy kontenery nie mogłyby stać na terenie 
 PSZOK-u. Nie może tak być, ponieważ wtedy to co w nich się znajduje traktowane byłoby 
jako odpad.  

Wobec braku innych pytań przystąpiono do głosowania w sprawie wyrażenia opinii  
w sprawie zmian w Statucie Związku Międzygminnego "OBRA". 
 
  W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie opinię w sprawie zmian 
w Statucie Związku Międzygminnego "OBRA".  
 
 
4. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie głos zabrał Zastępca Wójta Damian Wita informując, iż do Urzędu 
wpłynęło pismo do Starosty w temacie dofinansowania budowy ścieżek rowerowych na 
terenie powiatu w tym na terenie Gminy Siedlec. Termin naboru wniosków upływa z końcem 
maja.  

W związku z powyższym Starosta zwraca się z wnioskiem o zabezpieczenie 30%  
kosztów przez gminę. Całkowity koszt szacowany jest na ponad 26 mln. zł. Pan Wita 
poinformował, iż gmina może jedynie zabezpieczyć 15% środków, gdyż zarządcą części 
obszarów jest Zarząd Dróg Wojewódzkich. Jak poinformował Wójt Artur Walczak-Mortezaei, 
w momencie zabezpieczenia tak wysokiej kwoty w budżecie zabraknie środków na gminne 
inwestycje. 

Członkowie obu komisji są zdania, iż 30% to stanowczo za dużo, aby przekazywać to 
na zadanie własne powiatu.  
 
  Wobec braku innych głosów i wniosków posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Rolnictwa i Porządku Publicznego zakończyło się o godz. 16:20 
 

  



Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Porządku Publicznego 
 

Krzysztof Stachowiak 

Przygotował(a): Natalia Fornalik 


